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Bestyrelsesmøde i Dansk Forening for Ældre Lystfartøjer 

31. januar 2019 kl. 18 i Slagelse 

 

Til stede: Catja, Dorthe, Ole, Peter, Bendix, Benny og Carl (ref.) 

_____________________________________________________________________________ 

 

 

1: Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde d. 12. november 

 

Vedtægterne er lagt på hjemmesiden. Der skal dog trykkes for download 

 

2: Generalforsamling 2019 

 

A: Beretning 

Der bliver diverse smårettelser. Catja gennemskriver den endelige udgave. Vedrørende budget 

bliver der også lidt rettelser. 

 

B: Bestyrelse 

Catja står af i bestyrelsen til generalforsamlingen. Vi glæder os over, at generalforsamlingen 

afholdes i København... 

 

Carl laver et oplæg til Catja, der finpudser det og lægger det på hjemmesiden med den præcise 

dagsorden til opslag senest den 20. februar. 

 

Carl kontakter Pedersen ang. revisorsuppleant 

Dorthe kontakter Knud Isager. 

 

3: Sommerstævne i Frederikshavn 2019 

 

Det kører godt i Frederikshavn. Birger er langt fremme med planlægningen. Vi afsætter 12.000kr til 

sommerstævnet. 

 

4: Regnskab 

 

Vi har kikket på regnskabet. Revisor har fået det tilsendt. Der sættes penge af til 

digitaliseringsprocessen, træffestævnet og bådudstilling i Fredericia 

 

5: Bådudstilling Fredericia 2019 

 

Carl kontakter Carl-Ove om dækning af standen i  

Evt. Dorthe i den første periode. 

 

6: Status siden sidst: 

 

 Klassisk Træbåd 

Midt i en brydningstid, men Bennys nevø er ved at blivekørt ind. Har haft et møde med Gorm. Det 

bliver er stort arbejde for Benny, da han nu skal lave det hele. 
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 Yachtloggen 

Der sker ikke ret meget. Vi vil arbejde på, at der bliveren egentlig åbning i dette år. 

Catja vil gerne fortsat være en del arbejdet med Yachtloggen efter generalforsamlingen. 

 

 KBH Træskibshavn 

 

Fortsat grøde med nye folk i bestyrelsen.  

 

 Frihavnsordningen 

Medlemsdiskussion i TS. Bendix forventer at deltage. 

 

7: Eventuelt 

- 


